
 

Zápis ze schůze HV SRPŠ ze dne 10. září 2020  

Přítomní: Petra Fedorová, Petra Huczalová, , Miroslava Szemlová,  

Omluveni: Alena Punčochářová,Miroslav Balek, MUDr. Miroslav Bílka, Ing. Miroslav Sluštík 

Hosté: RNDr. Tomáš Hudec, Mgr. Dagmar Nogová, Mgr. Iva Dluhošová a zástupci z řad studentů obou 

maturujících ročníků 

 

PROGRAM: 

1. Úvodní slovo předsedy SRPŠ 

Miroslava Szemlová přivítala členy HV SRPŠ a také hosty na 1. schůzi ve školním roce 2020/2021           

a seznámila přítomné s programem schůze. 
 

2. Maturitní ples 

Vzhledem ke zhoršujícímu se vývoji epidemie koronaviru, která je spojena s různými omezeními              

a nařízeními týkajících se hromadných akcí, bylo rozhodnuto o zrušení maturitního plesu, který se měl 

konat dne 14.11.2020. Zástupcům studentů maturujících ročníků a třídním profesorkám byla nabídnuta 

možnost uspořádání plesu v jiném termínu – např. březen 2021. Studenti a paní profesorky tuto možnost 

prodiskutují společně s ostatními spolužáky a s rodiči a sdělí vhodný termín. SRPŠ zjistí možnosti 

volných termínů v KD Chotěbuz a volné termíny u DJ. 
 

3. Členské příspěvky pro školní rok 2020/2021 

Členové HV SRPŠ rozhodli, že výše členských příspěvků zůstává pro letošní školní rok stejná – tzn. 

1.200,- Kč. Žádosti o zaplacení členských příspěvků budou do tříd Primy A, Kvinty A a 1.A rozdány 

začátkem října 2020. Vybírání členských příspěvků bude konzultováno s třídními profesory těchto tříd. 
 

4. Hospodaření SRPŠ za školní rok 2019/2020 a návrh rozpočtu na školní rok 2020/2021 

Paní Petra Fedorová přítomné seznámila s předběžným výsledkem hospodaření SRPŠ za školní rok 

2019/2020 (z důvodu koronaviru došlo ke zpoždění několika dokladů a k jejich vyúčtování). Konečný 

výsledek proto předloží na další schůzi a po schválení na členské schůzi bude zveřejněn na webových 

stránkách Gymnázia.  

Dále p. Fedorová předložila předběžný návrh rozpočtu SRPŠ na školní rok 2020/2021 a požádala ostatní 

členy, aby návrh připomínkovali. Konečný návrh pak bude schvalován na členské schůzi, která by se 

měla uskutečnit 12.11.2020 před třídními schůzkami – bude ještě upřesněno v návaznosti na aktuální 

epidemiologickou situaci (po schválení bude rovněž zveřejněn na webových stránkách Gymnázia). 
 

5. Sdělení ředitele školy 

Pan ředitel hovořil o nejbližší akcích gymnázia: 15.09.2020 proběhne slavnostní otevření multimediální 

učebny a 24.09.2020 se uskuteční Imatrikulace 1.PA a 1.A. 

Dále pan ředitel sdělil, že by v termínu od 17.6. do 20.6.2021 rád zorganizoval oslavu 100. výročí 

gymnázia (rozdělenou do několika akcí) a požádal členy SRPŠ o spolupráci. 
 

6. Další schůze HV SRPŠ 

Další schůze se uskuteční v říjnu 2020 (předběžné datum: 08.10.2020 cca v 16 hod).                                                                                                                                                                         

 

 

V Českém Těšíně dne  14.09.2020     Miroslava Szemlová, předsedkyně  HV SRPŠ 


